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Elin Abelsson, Sibban Andersson, Anneli Fredriksson, Anders 

Lundström och Efraim Pettersson. 

 

Närvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna, och förklarade 

mötet för öppnat. 

§ 1 

Öppnande 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

§ 2 

Dagordning 

 

Styrelsen beslöt  

att erbjuda ett antal upptäckare att bli äventyrare till våren. 

Detta för att jämna ut antalet scouter på avdelningarna.  

De äventyrare som ska med på Hangtime kommer bjudas in 

till vårens utmanarmöten. Detta för att få ihop gruppen och så 

att scouter och ledare lär känna varandra.   

§ 3 

Avdelningar våren -25 

 

 

10 scouter och 6 vuxna anmälda. I veckan genomfördes ett bra 

föräldramöte, med bra uppslutning och många frågor. 

 

Lions bidrar med 500 kr/scout. 

 

I dagarna ska en anmälningsavgift på 2500 kr betalas in.  

 

Övriga scouter behöver också erbjudas ett sommaräventyr. Ett 

Norporee skulle vara ett bra alternativ.  

§ 4 

Sommaren 2025 

Europaresan - Hangtime 

 

 

 

 

 

Övriga scouter 

 

 

Logen Salem har tagit beslut om att stå för kostnaden för 

vinsterna till jullotteriet 2025. 

§ 5 

Ekonomi 

 

 

Vattenkranen, på utsidan av huset, är nu bytt. Dessutom finns 

en avstängningskran i ”vardagsrummet”, så vi kan stänga av 

utgående vatten, på ett enkelt sätt. 

 

Elen i kopiatorrummet fungerar nu. 

 

Nu är det dags att städa ”Baconostrummet”. Detta planeras på 

en städdag till våren. 

 

Styrelsen beslöt 

att Anders pratar med Håkan om att ta kontakt med tidigare 

”kontakt” angående renovering av gasolspisarna, så de är 

användbara till sommarens läger. 

 

Några handtag behöver bytas inomhus. Anders åtgärdar.  

§ 6 

Scoutgården 

Vattenkranen ute 

 

 

Ström i kopiatorrummet 

 

”Baconost rummet” 

 

 

Spisarna 

 

 

 

 

Handtag 
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Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Anneli Fredriksson     Sibban Andersson 

 

 

 

För att alltid säkerställa att vi har aktuella kontaktuppgifter till 

scouter och vårdnadshavare, mailar Sibban ut ett formulär till 

samtliga scoutfamiljer vid scoutmötesstart våren -25. 

§ 7 

Scoutnet 

 

Två tillfällen för julmässestök kvar, så nu är det fokus på 

mossa och grönt. 

Känslan är att vi har färre saker detta år.  

§ 8 

Julmässa 

 

Mycket, med föreslagen omorganisation på förbundsplanet, är 

oklart inför mötet 23/11 och ändringar sker ideligen.  

 

Styrelsen beslöt 

att ombuden får fria händer att gemensamt diskutera och  

bestämma hur de ska rösta på lördagens möte. 

Ombuden är Anton, Efraim, Elin och Sibban.  

§ 9 

Xtra FM 

 

Styrelsen beslöt  

Att erbjuda Wille och Isa att åka på idékurs. 

§ 10 

Övriga frågor 

Idékurs 

 

Nästa möte är kårstyrelse 9/12. 

§ 11 

Nästa möte 

 

Sibban tackade alla för mötet. 

§ 12 

Avslutning 


